

笔译初级指导：译言译语第一期口译笔译考试 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/645/2021\\_2022\\_\\_E7\\_AC\\_94\\_E8\\_AF\\_91\\_E5\\_88\\_9D\\_E7\\_c95\\_645456.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022__E7_AC_94_E8_AF_91_E5_88_9D_E7_c95_645456.htm) 从给出的生词，翻译

相应的句子1。advantageous 有利的，提供优势的新的程序应该对小公司非常有利，并且也对我们也极为有利。2。jungle 雨林，丛林在其边界以内，除了北极冰原和热带丛林，你可以发现所有类型的陆地。3。plateaus 草原除了有山脉，湖泊，峡谷，沙漠和草原外，加州还有很长的太平洋海岸线，甚至比华盛顿州连接起来的海岸线还要长4。campaign 运动（计划）

But above all we intend to campaign for the universal adoption of sustainable life styles.5。premise 法律，逻辑前提 If your premise is established, your conclusion are easily deducible. 答案:1. The new process should be particularly advantageous and also it is highly advantageous to us.2. Almost every type of physical land feature, short of arctic ice fields and tropical jungles can be found within its borders.3. In addition to mountains, lakes, valleys, deserts, and plateaus, California has its Pacific coastline, stretching longer than the coastlines of Washington combined.4. 但最重要的是，我们竞选的目的是希望可持续发展的生活方式被人们普遍接受。5。如果你的前提成立，那么就很容易推断出你的结论了。100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

[www.100test.com](http://www.100test.com)